
       
P R O T O K Ó Ł   Nr IX/07  

 
z  ósmej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, odbytej w dniu 12 września 
2007  roku w lokalu Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnego 
Grzegorza Wawrzonkowskiego  - Przewodniczącego Rady Gminy.  
========================================================== 
Obrady rozpoczęto o godzinie 10 10 - zakończono o godz. 13 25. 

 
Skład osobowy Rady Gminy  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . . . . . . . . . .  – 15   
Uczestniczyło w obradach, wg listy obecności . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  – 15 

 
Spoza grona Rady w sesji  uczestniczyli: 

 
1. Pan Józef A. Stopa               - Wójt Gminy 
2. Pan Wiesław Ochtabiński  - Sekretarz Gminy  
3  Kierownicy referatów UG 
4. Pan Bogusław Sokalski  - Radca Prawny 
5. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie . . . . .   - 34 
6. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, w liczbie  . . . . . . .  -   6 
  

 
P R Z E B I E G     O B R A D :  

                                        

Ad.pkt.1. 
 
Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski otwierając obrady 

przywitał wszystkich  radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.             
          Na podstawie listy obecności stwierdził quorum radnych władne do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad.pkt.2. 
           

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski poprosił radnych  
o zgłaszanie uwag do przedstawionego porządku obrad.  

Pan Józef Stopa – Wójt Gminy wystąpił z wnioskiem o zmianę kolejności  
Punktu porządku obrad, tak by proponowany punkt 13  w brzmieniu „ Podjęcie 
uchwały w sprawie nabycia nieruchomości” był rozpatrywany zaraz po 
interpelacjach radnych. Ta zmiana podyktowana jest wnioskiem Pana Starosty 
Pułtuskiego, który nie dysponuje duŜą ilością wolnego czasu. Ma pilny wyjazd do 
Ciechanowa.  
 Przewodniczący Rady zaproponował,. by ten punkt był punktem 6a.    

Jednogłośnie przyjęto porządek dzienny w następującym brzmieniu:  
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 



3. Przyjęcie protokółu z VIII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  
5. Informacja Przewodniczących komisji rady o działalności komisji w okresie 

międzysesyjnym.  
6. INTERPELACJE  RADNYCH. 
6a. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości (Ośrodek Zdrowia w    
      Karniewie). 
7. Rozpatrzenie informacji o przebiegu wykonania budŜetu gminy Karniewo                        

za I półrocze 2007 r.  
8.  Informacja o stanie zagospodarowaniu mienia komunalnego Gminy Karniewo. 
9.  Stan opieki zdrowotnej na terenie Gminy Karniewo. 

10.  Informacja o funkcjonowaniu Mazowieckiej Izby Rolniczej. 
  11.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy o oświadczeniach    
  majątkowych złoŜonych przez radnych i pracowników samorządowych. 
12. Wybór ławników do Sądu Rejonowego w Przasnyszu. 

 a) podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego                    
w  Przasnyszu  

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia odpłatności za wywóz ścieków 
komunalnych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 
15. Dokonanie  zmian w budŜecie gminy Karniewo na 2007 rok. 
 a) podjęcie uchwały w sprawie zmian w  budŜecie gminy Karniewo  na 2007 

rok. 
16. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) w sprawie określenia procedury uchwalania budŜetu gminy, rodzaju                              
i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi 
budŜetu, 

b) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania  budŜetu   
gminy za pierwsze półrocze roku budŜetowego, 

c) zasad i trybu umarzania wierzytelności, do których nie stosuje się 
przepisów  Ordynacji podatkowej, oraz udzielania innych ulg w spłacaniu 
tych  naleŜności.   

17. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
18. Wolne wnioski i zapytania. 
19. Zamknięcie obrad.    
    
Ad.pkt.3. 
                

Przewodniczący Rady poinformował, iŜ protokół z poprzedniej sesji jest do 
wglądu w biurze Rady jak równieŜ wyłoŜony przed rozpoczęciem obrad. Poprosił 
o zgłaszanie uwag i wniosków co do treści protokołu. 

PoniewaŜ nikt z radnych nie zgłaszał Ŝadnych uwag, radni jednogłośnie bez 
odczytywania przyjęli protokół z VIII zwyczajnej sesji, odbytej w dniu                   
27 czerwca 2007 roku.  
 



Ad.pkt.4. 
           
 Pan Józef Stopa – Wójt Gminy  przedstawił  informację o działalności 
Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  

Do przedstawionej przez Wójta informacji o działalności w okresie 
międzysesyjnym – uczestnicy obrad Ŝadnych uwag nie wnosili.  

(informacja stanowi załącznik nr 1 do protokółu) 
  
Ad.pkt.5. 
  
 Przewodniczący problemowych komisji Rady przedstawili ustne informacje 
o działalności poszczególnych komisji w okresie międzysesyjnym.  
 Radna Barbara Kuczyńska -  Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, 
Kultury i Spraw Socjalnych poinformowała, iŜ komisja odbyła dwa posiedzenia. 
W dniu 28 sierpnia wysłuchano informacji dyrektorów placówek oświatowych o 
przygotowaniu szkół do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. śadnych uwag w tej 
sprawie nie wnoszono.     
W dniu 5 września Komisja analizował i opiniowała wszystkie projekty 
materiałów będących przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. śadnych uwag nie 
wnoszono. 
 Radny Michał Jasiński  - Przewodniczący Komisji Planowania, BudŜetu i 
Finansów na posiedzeniu w dniu 6września   komisja analizowała równieŜ 
wszystkie projekty uchwał.   Ogólnie materiały sesyjne zaopiniowano pozytywnie. 

Radny Andrzej Chełchowski – Komisja Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony PrzeciwpoŜarowej na posiedzeniu w dniu 
25 czerwca 2007 r. szczegółowo analizowała projekty materiałów będące 
przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. Wszystkie materiały sesyjne komisja 
zaopiniowała pozytywnie.  
 
Ad.pkt.6. 
 
 Radny Andrzej Chełchowski – Minister Rolnictwa informował, ze ma 
powstać stowarzyszenie gmin. Czy gmina Karniewo jest gorsza od innych gmin i 
nie planuje przystąpienia do tego stowarzyszenia? 
 Radna Jadwiga Witkowska – zapytywała, co będzie działka pod zlewnią 
mleka w Czarnostowie. Czy gmina moŜe starać się o jej nabycie. Państwo 
Piwkowie chcą za 3 dni zrobić akt notarialny. 
 
Ad.pkt.6a 
  
 Pan Józef Stopa – Wójt Gminy zabierając głos podziękował panu Staroście 
Pułtuskiemu za ostateczne załatwienie sprawy. Nie mieliśmy wpływu na 
uŜytkowanie tego obiektu przez prawie 10 lat. To była po prostu 
„niesprawiedliwość dziejowa”.  



 W momencie przekazania tej nieruchomości na własność Skarbu Państwa – 
mówił Pan Tadeusz Nalewajk, Skarbem Państwa był Wojewoda. To było 
przekazanie zgodnie z ustawami. Nie było po prostu rozmowy. W 1999 roku 
wystąpiliśmy o komunalizacje tego, co było moŜliwe. Ja uwaŜam, Ŝe nie ma 
lepszego gospodarza jak jest gmina. Po sporządzeniu aktu własności będzie to 
naleŜało do gminy. Jest to sprawa bardzo waŜna. Dotychczas nie było kontrahenta 
do rozmowy.  Ostatnie moŜliwego dnia była podpisana umowa dzierŜawy z Panią 
Karczewską. Tak sprecyzowano umowę, Ŝe nie było moŜliwości jej 
wypowiedzenia.  
W dalszej części swojej wypowiedzi Pan Starosta Pułtuski scharakteryzował cały 
okres dzierŜawienia budynku ośrodka zdrowia w Karniewie.  
 Przewodniczący Rady podziękował Panu Staroście za konkretne i rzeczowe 
informacje. 
 Radna Beata Jackowska zapytywała, czy Pani Alina Karczewska 
występowała o remont budynku . czy tak było, czy nie? 
 Z wypowiedzi Pana Tadeusza Nalewajka wynikało, Ŝe Ŝadnej rozmowy  na 
ten temat nie było. Była tylko sprawa w sądzie. Teraz radni będą mieli na 
wszystko wpływ, bo na pewno będzie juŜ własnością gminy. 
 PoniewaŜ nikt więcej nie zabierał głosu w dyskusji, Przewodniczący Rady 
Gminy odczytał projekt uchwały. Radni jednogłośnie podjęli uchwałę Nr IX/36/07 
w sprawie nabycia nieruchomości – stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Ad.pkt.7. 
 
 Pan Józef Stopa zabierając głos w dyskusji podkreślił, Ŝe dla wszystkich 
najwaŜniejszym teraz jest poprawa jakości dróg. Musimy jednak wiedzieć i 
zrozumieć to, ze w ciągu jednego sezonu wszystkiego nie wykonamy. Dzisiaj 
musi być zadowolenie, Ŝe to będzie wykonywane do końca roku.  
 Radny Grzegorz Wawrzonkowski powiedział, ze wszyscy radni otrzymali 
bardzo szczegółową informację o wykonaniu budŜetu gminy za I półr. br. poprosił 
głosy w dyskusji.  
 PoniewaŜ nikt nie zabierał głosu – Przewodniczący Rady Gminy poprosił o 
przyjęcie informacji do zatwierdzającej wiadomości. W wyniku 
przeprowadzonego głosowania – radni jednogłośnie przyjęli informacje o 
przebiegu wykonania budŜetu gminy Karniewo za I półrocze 2007 roku do 
zatwierdzającej wiadomości.   
 (informacja stanowi załącznik nr 3 do protokółu) 
  
Ad.pkt.8.   
 
 PoniewaŜ nikt nie zabierał głosu w przedmiotowej sprawie – w wyniku 
głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady, radni jednogłośnie 
przyjęli informację o zagospodarowaniu mienia komunalnego Gminy Karniewo, 
do zatwierdzającej wiadomości, stanowiącą  załącznik nr 4 do protokółu. 
 



 Ad.pkt.9.    
 
 Pan Wójt Józef A. Stopa odczytał treść pisma o stanie opieki zdrowotnej na 
terenie Gminy. 
  My mamy pokazany stan budynku jaki jest – stwierdził radny 
Grzegorz Wawrzonkowski. Na temat funkcjonowania ośrodka dochodziły roŜne 
głosy. MoŜemy dzisiaj zapytać o wszystko.  
 Radna Jackowska Beata poprosiła o wyjaśnienie i logiczne rozwiązanie bo 
dziś padło stwierdzenie: „ umowa jest na czas określony nie moŜe być wcześniej 
rozwiązana”.  
 Wyjaśnień w tej sprawie udzielił Mecenas Bogusław Sokalski informując, 
ze umowę na czas nieokreślony moŜna rozwiązać, natomiast umowę na czas 
określony jednostronnie rozwiązać nie moŜna. Dlatego Starosta Pułtuski miał 
problemy z rozwiązaniem tejŜe umowy. 
 Radny Andrzej Chełchowski zwrócił się do doktor Karczewskiej o 
udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

- czy jest Pani zainteresowana dalszym wydzierŜawieniem tego obiektu, jego 
wykupem itp.? 

- jak Pani widzi wizje dalszej współpracy? 
 
Byłam i jestem zainteresowana dalsza pracą w tutejszym ośrodku zdrowia – 

wyjaśniła doktor Karczewska.  
  
 My dzisiaj nie moŜemy dać Ŝadnej odpowiedzi co do dalszych losów 
ośrodka zdrowia – stwierdził Pan Stopa. Dzisiaj jeszcze za wcześnie na 
dywagacje. Nie jesteśmy właścicielami, a i tak wiemy, Ŝe dla wydzierŜawienia 
musimy ogłosić przetarg.  
 Więcej głosów w dyskusji nie zabierano. 
 Przewodniczący Rady poprosił o przyjęcie informacji. Radni w głosowaniu 
jawnym jednogłośnie przyjęli informacje o stanie opieki zdrowotnej na terenie 
Gminy Karniewo – do zatwierdzającej wiadomości. 
 (informacja stanowi zał. Nr  5 do protokołu). 
  

Ad.pkt.10.    
    
  Informacje o funkcjonowaniu Mazowieckiej Izby Rolniczej omówił Pan 
Tadeusz Berg – Dyrektor Biura MIR w Ostrołęce.  
 Izby Rolnicze – członkami izb sa płatnicy podatku rolnego. KaŜdy akt 
prawny dotyczący rolnictwa musi być zaopiniowany przez samorząd rolniczy. Od 
2002 roku funkcjonują Rady Powiatowe Izb Rolniczych. Przewodniczącym Rady 
Powiatowej po ostatnich wyborach jest Pan Marek Todorowski, a Pani Jadwiga 
GłaŜewska z Młynarzy jest delegatem na Walne Zgromadzenie. Od 4 lutego 2007 
roku odbyły się 3 posiedzenia Rady Powiatowej. Jednym z waŜnych zadań jest 
opiniowanie wniosków o odrolnienie gruntów rolnych i leśnych.  



 W toku prowadzonej krótkiej dyskusji pytano o moŜliwości powołania rad 
na terenie gmin, czy w sprawie rent rolniczych  niezbędna jest opinia IR/ czy 
ubezpieczenie płodów nie powinno być na stopie dobrowolnej, a nie 
obowiązkowej. 
  Pan Tadeusz Berg udzielają wyjaśnień mówił m. innymi, Ŝe  
- Izby Rolnicze opiniowały nowe zasady przyznawania rent strukturalnych, na co 

nie wyraŜono zgody. Nie zostało to jednak uwzględnione. Izby były za tym, by 
renty strukturalne miały stare zasady.  

- Ubezpieczenie upraw – czy ma to być dobrowolne czy obowiązkowe. My to 
przekaŜemy do Ministerstwa Rolnictwa, ale jak jest dobrowolne to zwyczajowo 
rolnik się nie ubezpiecza. Przy jakiejś klęsce Ŝywiołowej jest potem problem. 
JuŜ od 2008m roku wchodzi ta ustawa. Stawki ubezpieczenia na pewno nie będą 
wysokie.  

- Odrolnienie gruntów, przy klasie IV – decyzje wydaje Marszałek Województwa, 
A przy kl. III, II i I – Minister Rolnictwa.  

 Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady poprosił o przyjęcie 
informacji. Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli informację  o 
funkcjonowaniu Mazowieckiej Izby Rolniczej  – do zatwierdzającej wiadomości. 
 (informacja stanowi zał. Nr  6 do protokołu). 

 
 
Ad.pkt.11.    

 
Przewodniczący Rady Gminy – radny Grzegorz Wawrzonkowski oraz Wójt 

– Pan Józef Stopa przedstawili informacje o oświadczeniach majątkowych 
złoŜonych przed radnych i pracowników samorządowych za 2006 rok.  

Informacje przyjęto jednogłośnie bez uwag do zatwierdzającej wiadomości.  
(informacje stanowią zał. Nr 7 i 8 do protokółu).    

 
Ad.pkt.12.    

 
Kandydata na Ławnika do Sądu Rejonowego w Przasnyszu przedstawił Pan 

Wiesław Ochtabiński – Przewodniczący Zespołu opiniującego kandydatów na 
ławników. 

(charakterystyka kandydata stanowi zał. Nr 9 do protokółu) 
Dla dokonania wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Przasnyszu – 

informował Przewodniczacy Rady musimy powołać Komisję Skrutacyjną, 
poniewaŜ wybór musi być dokonany w głosowaniu tajnym.  

Do składu Komisji zaproponowano i powołano : 
1. radną Barbarę Kuczyńską 
2. radną Danutę Karkowską 
3. radnego Michała Jasińskiego 
 



Po przygotowaniu kart do głosowania i przeprowadzeniu głosowania wyniki 
przedstawił radny Michał Jasiński. Z protokołu Komisji wynikało, Ŝe kandydatka 
Pani Jadwiga Pijanowska otrzymała 14 głosów.  

(protokół Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu) 
   
Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski odczytał projekt 

uchwały. Rada jednogłośnie podjęła uchwałę (przy obecności 14 radnych) Nr 
IX/37/07 w sprawie wyboru  ławników do Sądu Rejonowego w Przasnyszu ,  w 
brzmieniu załącznika nr 11 do protokółu.  
  
Ad.pkt.13.    
 
 Pan Józef A. Stopa przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie 
odpłatności za wywóz ścieków komunalnych.  
 W toku dyskusji zgłoszono wniosek, by dopisać „za przyjęcie ścieków 
komunalnych i dopływających kolektorem ściekowym – 3,5 zł/1 m3 . Wniosek ten 
przyjęto większością głosów.    

 Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski odczytał projekt 
uchwały. Rada  (przy obecności 14 radnych) 11 głosami „za”, przy 3 
„wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr IX/38/07 w sprawie ustalenia 
odpłatności za wywóz ścieków komunalnych,  w brzmieniu załącznika nr 12 do 
protokółu.  
 
Ad.pkt.14.    
 

PoniewaŜ nikt z uczestników obrad nie zabierał głosu - Przewodniczący 
Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski odczytał projekt uchwały. Rada  (przy 
obecności 14 radnych) jednogłośnie  podjęła uchwałę Nr IX/39/07 w sprawie 
opłaty targowej,  w brzmieniu załącznika nr 13 do protokółu.  
 
Ad.pkt.15.    
 
 Wójt Gminy pokrótce omówił projekt zmian w budŜecie Gminy Karniewo 
na 2007 rok.  
 Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski odczytał projekt 
uchwały. Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 
IX/40/07 w sprawie zmian w budŜecie Gminy Karniewo na 2007 rok, stanowiącą 
załącznik nr 14 do protokółu.  
  
Ad.pkt.16 
 
 Radny Grzegorz Wawrzonkowski poprosił o zabieranie głosu w sprawach 
projektów uchwał przewidzianych w tym punkcie porządku dziennego.                           
Nikt z radnych głosu nie zabierał. 



Po przestawieniu przez Przewodniczącego Rady, kolejno projektów uchwał – 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwały: 

 - Nr IX/41/07 w sprawie określenia procedury uchwalania budŜetu gminy, 
rodzaju  i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących 
projektowi budŜetu, w brzmieniu załącznika nr 15 do protokołu, 

 - Nr IX/42/07 w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 
wykonania  budŜetu   gminy za pierwsze półrocze roku budŜetowego – 
stanowiącą załącznik nr 16 do protokołu, 

 - Nr IX/43/07 w sprawie  zasad i trybu umarzania wierzytelności, do których 
nie stosuje się przepisów Ordynacji podatkowej, oraz udzielania innych ulg 
w spłacaniu tych  naleŜności,. W brzmieniu załącznika nr 17 do protokołu.    

 
Ad.pkt.17 

 
Pan Józef Stopa – Wójt Gminy udzielając odpowiedzi na interpelacje 

powiedział, Ŝe utworzenie stowarzyszenia gmin jest tylko przepychanką 
przedwyborczą. My jako wójtowie do tych spraw podchodzimy sceptycznie i 
ostroŜnie.   
 Odnośnie gruntu w Czarnostowie z upowaŜnienia Wójta odpowiedzi 
udzielił Pan Sławomir Boczkowski, informując, iŜ grunty pod zlewnią były 
przekazane w 1989 roku na rzecz OSM Ciechanów. Budynki są własnością 
Spółdzielni Mleczarskiej w Ciechanowie. To oni sprzedali budynki państwu 
Piwkom. Ani gmina ani wieś nie ma tytułu własności na ten grunt. Wieś na 
równych prawach moŜe wystąpić do Sądu o tę działkę. Opłata jako podatek był 
naliczany nieprawidłowo. Oni ponieśli nakłady. MoŜna wystąpić do Sądu, a sąd 
na pewno nie wyda głupiego wyroku.  
Występując z wnioskiem o zasiedzenie musimy udowodnić 30 lat posiadania tej 
działki, a na pewno tego nie ma. NaleŜy się liczyć równieŜ z kosztami, bo to 
będzie kosztowało ok. kilkaset złotych.  
 Ja myślę, dodał  Pan Józef A. Stopa, Ŝe ta sprawa jest zawieszona w próŜni. 
Gmina nie ma prawa własności i moŜliwości nabycia. Rada Gminy jest władna do 
nabywania i zbywania majątku. Właściciel budynku chciał  wpłacić jakąś kwotę 
na rzecz wsi, by mieszkańcy mogli kupić sobie jakich grunt. Spółdzielnia 
Mleczarska nie ma aktu własności na grunt, a gmina ma to w uŜytkowaniu dopiero 
od 17 lat.  
 Radna Jadwiga Witkowska uznała, Ŝe nic z tego nie rozumie. Dlaczego tak 
jest, Ŝe grunt nie stanowi niczyjej własności. Mieszkańcy nie pozwolą na sprzedaŜ 
wspomnianej juŜ rodzinie.  
 Interpelanci udzielenia  dodatkowych informacji nie Ŝądali.  
 
Ad.pkt.18 
  
 Sołtys wsi Słoniawy – Pan Waldemar Leśnik pytał, kiedy będą tablice 
informacyjne dla sołtysów oraz kiedy będą włączone światła oświetlenia 
ulicznego w pozostałych miejscowościach  na terenie gminy ? 



 Edward Cejmer – sołtys wsi śabin Łukowski  prosił o wyjaśnienie – 
dlaczego na innych odcinkach dróg była wykonywana czterowarstwowa 
nawierzchnia, a w śabinie tylko połoŜono trzy warstwy.  
 Światła będą załączone juŜ od 15 września – informował Pan Józef Stopa. 
Tablice informacy6jne, będziemy musieli zrobić rozeznanie w kosztach ich 
zakupu.  
 Pan Sławomir Boczkowski nawiązując do tematu utwardzania dróg 
powiedział, Ŝe składając wniosek o środki na w/w drogę pisaliśmy o potrójną 
warstwę.  Wniosek był składany wcześniej, bo do 15 stycznia. Teraz wszystkie 
wnioski są juŜ składane o czterowarstwową nawierzchnię.  
 Radna Jadwiga Witkowska w swojej wypowiedzi nawiązała do tematu 
ukarania pełnomocników wyborczych . Czy to jest wina pełnomocników, czy 
kogoś innego. Dlaczego taka sytuacja wystąpiła w naszej Gminie. Był zły zapis w 
umowie o utworzeniu konta. Dlaczego my jako pełnomocnicy jesteśmy ukarani? 
 Pani Maria Bonisławska stwierdziła, Ŝe dziś nie udzieli odpowiedzi bo po 
prostu nie zna tematu. Odpowiadając muszę znać to co powinnam.  

Robi się tak chyba po to by w najbliŜszych wyborach było jak najmniej 
pełnomocników, a kandydatów zgłaszały tylko partie i ugrupowanie polityczne – 
uznał Pan Józef Stopa.  

Chcę państwa poinformować – kontynuował Pan Wójt, Ŝe ze względu na 
ciągły bałagan na przystanku PKS w „Kubusiu”  najprawdopodobniej przystanek 
ten zlikwidujemy.  

Przystanki są dla ludzi a nie dla pijaków – uznał Przewodniczący Rady.             
Z tego przystanku korzystają takŜe normalni ludzie i młodzieŜ szkolna 
dojeŜdŜająca do szkół. 

Następnie – zgodnie z propozycją Wójta Gminy – pani Danuta Michalska – 
urzędnik wyborczy poinformowała uczestników obrad o stanie zaawansowania 
prac wyborczych oraz przedstawiła kalendarz wyborczy.   
    Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iŜ będzie dyŜurował w pokoju 
Przewodniczącego we wtorki w godzinach od 10.oo do 12.oo i w piątki w 
godzinach od 13.oo do 15.oo. Jeśli mieszkańcy będą chcieli się spotkać i 
porozmawiać to będą mieli taką moŜliwość.   
  
Ad.pkt.19 

 
Po wyczerpaniu porządku dziennego – Przewodniczący Rady dziękując 

wszystkim za uczestnictwo zamknął obrady IX zwyczajnej sesji Rady Gminy 
Karniewo.  
 
Protokółowała :                       Przewodniczący Rady Gminy 
                    
 Inspektor        mgr Grzegorz Wawrzonkowski 
 (-) Danuta Michalska  
 
 
 


